

QP-RVSS
QP-RVSE
QP-RVSW

Includes:

- RV Skylight

Hardware Required - Not Included*

- *Self-Tapping Stainless Steel Screws x 20*
- *Butyl Tape (enough for perimeter coverage)*
- *Lap Sealant (enough for perimeter coverage)*

* Full installation kits containing all required installation hardware are available through Quick Products.
See: **Quick Products QP-RSIK RV Skylight Installation Kit.**

Warranty

This product is warranted for consumer use for 1 year after the date of retail purchase. Warranty includes parts only. Warranty is valid only in the USA.

This product is warranted to the original retail purchaser to be free from defects in material and workmanship, ordinary wear and tear expected. This warranty shall not apply to any defects caused by: (I) overloading, (II) physical abuse of goods or any acts of vandalism by any person, (III) improper installation or use contrary to the instructions, (IV) commercial use. The sole remedy under this warranty is at the discretion of manufacturer: the replacement of the same or similar product, or the refund of the original purchase price. Quick Products™ is not responsible for any consequential or incidental damages. Any and all freight charges to handle warranty claims are the responsibility of the consumer. Quick Products™ is not responsible for any labor charges that may be incurred.

To submit a warranty claim please send your name, mailing address, original retail sales receipt, and summary of alleged defect to service@quickproducts1.com.

Installation Instructions

Read all information included before beginning operation or installation.

Quick Products RV Skylights are designed to fit a 14" by 22" rough opening. When using as a replacement for an existing skylight, remove the existing skylight and clean the perimeter of the opening, including scraping away old lap sealant and butyl tape. When using in new applications, ensure the perimeter of the opening is clean to allow a proper seal.

1. Flip the skylight upside down to gain access to the bottom of the skylight. Line the perimeter of the skylight flange with butyl tape. Overlap the tape at the corners to ensure full coverage.
2. Flip the skylight back into the upright position and carefully place the skylight over the roof opening.
3. If the existing screw holes in the roof align with the mounting holes in the skylight, place a screw through each of the aligned holes to secure the skylight. If this is a new installation or if previously drilled holes do not align, place a screw through each of the skylight's mounting holes and drill the screws into the mounting surface to secure the skylight.
4. Using a lap sealant, generously coat the entire outer edge of the skylight and every screw/screw hole to prevent water leakage.

QP-RVSS
QP-RVSE
QP-RVSW

Comprend:

- RV Skylight

Matériel Requis - Non Inclus*

- Vis en acier inoxydable autotaraudeuses x 20
- Ruban de butyle (suffisant pour couvrir le périmètre)
- Scellant à recouvrement (suffisant pour couvrir le périmètre)

* Des kits d'installation complets contenant tout le matériel d'installation requis sont disponibles via Quick Products. Voir: **Kit d'installation de puits de lumière pour VR QP-RSIK Quick Products.**

Garantie

Ce produit est garanti pour une utilisation par le consommateur pendant 1 an après la date d'achat au détail. La garantie ne comprend que les pièces. La garantie n'est valable qu'aux États-Unis.

Ce produit est garanti à l'acheteur au détail d'origine comme étant exempt de défauts de matériaux et de fabrication, usure normale prévue. Cette garantie ne s'applique pas aux défauts causés par: (I) surcharge, (II) abus physique des marchandises ou tout acte de vandalisme par toute personne, (III) mauvaise installation ou utilisation contraire aux instructions, (IV) utilisation commerciale. Le seul recours dans le cadre de cette garantie est à la discrétion du fabricant: le remplacement du même produit ou un produit similaire, ou le remboursement du prix d'achat initial. Quick Products™ n'est pas responsable des dommages indirects ou accessoires. Tous les frais de transport pour traiter les demandes de garantie sont à la charge du consommateur. Quick Products™ n'est pas responsable des frais de main-d'œuvre qui pourraient être encourus.

Pour soumettre une réclamation au titre de la garantie, veuillez envoyer votre nom, votre adresse postale, votre reçu de vente au détail original et le résumé du défaut présumé à service@quickproducts1.com.

Instructions D'installation

Lisez toutes les informations incluses avant de commencer l'utilisation ou l'installation.

Les puits de lumière pour VR Quick Products sont conçus pour s'adapter à une ouverture brute de 14 po sur 22 po. Lors de l'utilisation en remplacement d'un puits de lumière existant, retirez le puits de lumière existant et nettoyez le périmètre de l'ouverture, y compris en grattant l'ancien scellant à recouvrement et le ruban butyle. Lors de l'utilisation dans de nouvelles applications, assurez-vous que le périmètre de l'ouverture est propre pour permettre une bonne étanchéité.

1. Retournez le puits de lumière à l'envers pour accéder au bas du puits de lumière. Tapisser le périmètre de la bride du puits de lumière avec du ruban de butyle. Superposez le ruban dans les coins pour assurer une couverture complète.
2. Remettez le puits de lumière en position verticale et placez soigneusement le puits de lumière sur l'ouverture du toit.
3. Si les trous de vis existants dans le toit sont alignés avec les trous de montage du puits de lumière, placez une vis dans chacun des trous alignés pour fixer le puits de lumière. S'il s'agit d'une nouvelle installation ou si les trous précédemment percés ne s'alignent pas, placez une vis dans chacun des trous de montage du puits de lumière et percez les vis dans la surface de montage pour fixer le puits de lumière.
4. À l'aide d'un scellant à recouvrement, enduisez généreusement tout le bord extérieur du puits de lumière et chaque trou de vis / vis pour éviter les fuites d'eau.